



**Kredsbestyrelsesmøde i DTS Kreds Hovedstaden
Mandag, den 9. april 2018, klokken 11.00 i Østbanegade**

Deltagere:

Niels Gyrsting
Anette Prüsse Jensen
Henrik Kaj Lüthje
Henrik Michaelsen
Jens Norlund Jensen
Kim Andersen
Pia Vig

Afbud fra:

Tina Charlotte Olsen
Ulla Kær Andersen
Carsten Lagoni ?

Dagsorden:

1) Godkendelse af endelig dagsorden

Godkendt

2) Valg af referent

Anette

3) Meddelelser fra formændene

Anbefalingen til HSU om den nye Arbejds miljøorganisation er, at man laver en paraplymodel, som dække alle de nye styrelser.

Forhandlingerne om tillæg starter i maj 2018.

ADST koordinerer alle flytninger på SKATS adresser.

4) Meddelelser fra andre/bordet rundt

Kim fortalte, at

- der allerede i Q3 2018 var varslet flytninger fra Slusen til Køge, ud fra de udmeldte målbilleder, men at man også har oplevet at Tolldirektøren (Charlotte Møller), har ændret i målbillederne, så en ellers varslet flytning fra Slusen til Århus, er ændret til Køge.
- Told har oprettet et TOLD-Uddannelsesudvalg, hvor organisationerne har fået et talerør med (bindeled til dialogfora Told) Stine Palmelund – Der er stor fokus på alle de dejlige NYE kollegaer som vi får – I form af kurser specielt til dem – e-learning m.m. – Man oplever i hvert fald at der er fokus på kompetenceudvikling, og det er FEDT, da der ikke har været fokus/det større udbud ud over master, akademi og diplom i mange år - MEN det udfordre også de kollegaer der skal oplære/nabotræne og samtidig sikre ”sikker drift”.
- I TOLD afholdes der lønforhandling den 8/5 + 14/5, SU-TOLD den 18/4 og så har DTS Toldudvalg et møde i Billund lufthavn den 24/4.

5) HB-møde 10. april 2018 - dagsorden

1. **Velkomst**
2. **Godkendelse af referat**
3. **Hjalmar Brantings Plads - indstilling om salg/fremtiden for forbundets sekretariat**
4. **OK'18**
5. **Flytteplanerne - det ny skattevæsen**
6. **Ledelsesværktøjerne**
7. **Nyt fra TR-fora og kredse**
8. **Sammenlægning LO/FTF**
9. **Forbundets fremtidige tillidsrepræsentantstruktur**
10. **Nyt fra sekretariatet**
11. **TR-konferencen**
12. **Exo kongres i forbundet**
13. **Tillæg 2018**

Dagsorden til HB-møde er blevet drøftet.

6) Opfølgning på medlemsmails

Der skal udsendes referat samt nye opdaterede vedtægter fra den ekstraordinære kredsgeneralforsamling

7) Eventuelt.

Henrik Michaelsen efterlyser en løsning på problematikken i Postcentret, hvor der vejes narkotika. Der mangler en håndvask og det kan ikke undgås, at stof-partikler flyver rundt i luften og lægger sig på mad og i madelevatoren. Henrik kontakter straks toldledelsen, som bør handle hurtigt. Der er tidligere taget kontakt til Bygninger og Service uden, at der er kommet en løsning.